
Zápis z porady vedení konané dne 5. 10. 2015 

Přítomni: Dostál, Šrubařová, Malinka, Regner, Matyska, Bartošek, Rebok, Kohoutková, 

Křenek, Vičar, Novotná Buršíková 

1. Sdělení ředitele 

 Ředitel informoval, že v současnosti navštěvuje děkany fakult, aby zjistil potřeby 

jejich pracovišť z hlediska IT a jejich pohled na ÚVT. 

 Ředitel přivítal Michala Vičara, který se stal novým členem kolegia. 

 

2. Výjezdní zasedání 

 Proběhlo zhodnocení výjezdního zasedání. Divizní ocenili, že bylo možné řešit i 

otázky, na něž jinak nezbývá čas. Pro příště by uvítali, kdyby byli dříve seznámeni 

s programem a mohli se lépe připravit.  

 

3. Schůzka s doc. Duškem 

 Proběhla schůzka s doc. Duškem o možnosti další spolupráce. Doc. Dušek slíbil 

poskytnout svou prezentaci, po analýze našich možností bude zorganizována další 

schůzka, již s konkrétními tématy a za přítomnosti odpovědných technických osob na 

obou stranách. 

 Na proběhlé schůzce se projevily nedostatky v přípravě na podobná setkání, zejména 

v ujasnění si našeho relevantního know-how a schopnosti rychlé a cílené reakce.  

 

4. Rozpočet pro rok 2016 

 Na základě podkladů od divizních zpracovala tajemnice přehlednou tabulku, nad níž 

proběhla obsáhlá diskuse k jednotlivým položkám, jejich plánované hodnotě na rok 

2016 a střednědobém výhledu do roku 2019. Současně byly extenzivně diskutovány 

přínosy pro MU a rizika, se kterými by případná krácení jednotlivých položek byla 

spojena. Divizní dostali čas do konce dne na poslední kontrolu projednaných položek 

(výše požadovaných prostředků) a první komentář. Tabulka bude zaslána v úterý 6. 

října na RMU. Do čtvrtka divizní zkontrolují střednědobý výhled a komentáře 

k jednotlivým položkám tak, aby celková tabulka mohla být v ucelené podobě zaslána 

na RMU v pátek 9.  

 

5. Různé  

- Vičar seznámil se základním konceptem výroční zprávy. Polovina podkladů od 

divizních již byla schválena, Vičar požádal ostatní o zaslání.  

- Šrubařová připomněla, že k 15. 10. musí být hotova revize hodnocení zaměstnanců 

ústavu. Divizní zašlou návrhy na změny výkonnostních hodnocení včetně zdůvodnění 

do 12. 10. řediteli a tajemnici.  

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT  


